

HOW TO LOOK FORWARD TO CHRISTMAS

Tom Holladay
20 December 2020

Look forward to a Romans 8 Christmas!

1. A NO _____ CHRISTMAS

“Therefore, there is now no condemnation for those who are in Christ Jesus.”
- Romans 8:1 (NIV)

“As a father has compassion on his children, so the LORD has compassion on those who fear him; for he knows how we are formed, he remembers that we are dust.”
- Psalm 103:13–14 (NIV)

“God did not send his Son into the world to condemn it, but to save it.”
- John 3:17 (TLB)

2. A NO _____ CHRISTMAS

“So you have not received a spirit that makes you fearful slaves. Instead, you received God’s Spirit when he adopted you as his own children. Now we call him, ‘Abba, Father.’”
- Romans 8:15 (NLT)

“But the angel said to them, ‘Do not be afraid. I bring you good news of great joy that will be for all the people.’”
- Luke 2:10 (NIV)

3. A FULL OF _____ CHRISTMAS

“. . . those who hope in Me will not be disappointed.” - Isaiah 49:23b (NIV)

“But if we hope for what we do not yet have, we wait for it patiently.”
- Romans 8:25 (NIV)

“The LORD is near to those who are discouraged; he saves those who have lost all hope.”
- Psalm 34:18 (TEV)

4. A GOD IS _____ CHRISTMAS

“And we know that in all things God works for the good of those who love him, who have been called according to his purpose.” - Romans 8:28 (NIV)

“He who did not spare his own Son, but gave him up for us all – how will he not also, along with him, graciously give us all things?” - Romans 8:32 (NIV)

5. A GOD IS _____ ME CHRISTMAS

“For I am convinced that neither death nor life, neither angels nor demons, neither the present nor the future, nor any powers, neither height nor depth, nor anything else in all creation, will be able to separate us from the love of God that is in Christ Jesus our Lord.”
- Romans 8:38–39 (NIV)

“The virgin will be with child and will give birth to a son, and they will call him Immanuel’ – which means, ‘God with us.’”
- Matthew 1:23 (NIV)

如何期盼聖誕來臨

霍利德牧師

20 December 2020

期盼「羅馬書 8 章的聖誕節」！

1. 一個不被_____的聖誕節

“所以現在，那些在基督耶穌裏的人，就不被定罪了。”

- 羅馬書 8:1 (中文標準譯本)

“父親怎樣疼惜憐愛他的兒女，上主也怎樣疼惜憐愛敬畏他的人。因為他知道我們多麼軟弱，記念我們不過是塵土。”

- 詩篇 103:13-14 (新普及譯本)

“上帝差遣他的兒子來到世上，不是要定世人的罪，而是要藉着他拯救世人。”

- 約翰福音 3:17 (新普及譯本)

2. 一個沒有_____的聖誕節

“你們所領受的，不是奴役的靈，使你們再有懼怕；你們所領受的，是兒子名分的靈；靠着這靈，我們喊叫：「阿爸！父啊！」”

- 羅馬書 8:15 (新漢語譯本)

“天使對他們說：「不要怕！看啊，因為我報給你們一個大喜訊，是給萬民的。」”

- 路加福音 2:10 (新漢語譯本)

3. 一個充滿_____的聖誕節

“...信靠我的必不致失望。”

- 以賽亞書 49:23 下 (當代譯本)

“但如果我們盼望尚未擁有的，就必須懷着信心和耐心等候。”

- 羅馬書 8:25 (新普及譯本)

“上主親近灰心喪志的人；他拯救心靈被壓碎的人！”

- 詩篇 34:18 (現中修訂版)

4. 一個上帝在_____的聖誕節

“我們知道上帝使萬事一同效力，讓那些愛上帝，又按他旨意蒙召的人得益處。”

- 羅馬書 8:28 (新普及譯本)

“既然上帝連自己的兒子都沒有留下，而是為我們眾人把他交了出來，他豈不會把其他一切都賜給我們嗎？”

- 羅馬書 8:32 (新普及譯本)

5. 一個上帝與我_____的聖誕節

“因為我深信無論是死、是生，是天使、是鬼魔，是現在的事、是將來的事，是高天之上的、是大地深處的或是其他受造之物，都不能使我們與上帝在主基督耶穌裏賜下的愛分離。”

- 羅馬書 8:38-39 (當代譯本)

“那處女將會懷孕！她要生一個兒子，人要稱他為以馬內利，意思是「上帝與我們同在。」”

- 馬太福音 1:23 (新普及譯本)